
کمیته  رئیس  صحبت های  ملی:  آرمان   
تا  شده  باعث  فوتبال  فدراسیون  بدوی 
کارمندان فدراسیون فوتبال به دفاع از تاج 

بپردازند! 
 صحبت فلاحتی 

علی فلاحتی رئیس کمیته بدوی فدراسیون 
مجمع  از  پیش  و  آذرماه   ۸ روز  در  فوتبال 
قانونی  غیر  روند  به  را  جدی  اخطارهایی 
کمیته های جدید انتخاباتی در صورت معرفی 
به مجمع داده بود. نامه های او خطاب به 
هدایت ممبینی بود و جهت رونوشت به هیات 
رئیسه فدراسیون فوتبال، وزیر ورزش و جوانان، 
حراست این وزارتخانه و همچنین نهادهای 
قانونی ذیربط نیز ارسال شد. همچنین صبح 
روز برگزاری مجمع ۲۵ آذرماه این ایرادها و 
اخطارهای قانونی به رؤسای هیات های فوتبال 
استانی ارسال شده بود تا آنها به عنوان بخش 
عمده مجمع، این روند غیرقانونی را تأیید 
نکنند. هرچند چنین اتفاقی رخ نداد و اعضای 
پیشنهادی کمیته های انتخاباتی در یک روند 
کثریت مجمع رأی مثبت گرفتند.  غیر قانونی از ا

 نظر حمیسی 
محمدحسین حمیسی، سرپرست کمیته 
گفت وگویی  بازاریابی فدراسیون فوتبال در 
کنش نشان داده،  نسبت به این صحبت ها وا
اما انگار که او نه مصاحبه را به صورت کامل 
خوانده و نه علاقه داشته به ابهامات دیگر 
کنش نشان دهد. نیروی سابق  خ داده وا ر
حراست فدراسیون فوتبال در این گفت وگو ذکر 
کرده است که فلاحتی چگونه پس از سه سال 
می گوید کاندیداها در بخش های مختلف دارای 
نقصان پرونده بودند. در شرایطی که در هیچ 
ک به نقصان پرونده  کجای گفت وگوی تابنا
اشاره نشده بود، اما گویا اهداف حمیسی در 
این گفت وگو چیز دیگری بوده است. سرپرست 
کمیته بازاریابی فدراسیون فوتبال که مشخص 
کنون با چه نقشی به گفت وگو پرداخته  نیست ا
در ادامه گفته است: »آقای فلاحتی آن فردی که 
مسئولیت داشته خود شما بودید نه کاندیداها 
که امروز صحبت از چنین مسائلی می کنید. 
گر میرشاد ماجدی و عزیز محمدی پرونده  ا
باز داشتند، چرا آنها را تأیید کردید؟« در همین 
نقطه از صحبت های حمیسی باید توقف کرد 
و از او سؤال پرسید که محور اصلی گفت وگوی 
ک با فلاحتی در بخش انتخابات ۱۴۰۱  تابنا

مربوط به داشتن پرونده به رأی رسیده مهدی 
گر ماجدی و محمدی  تاج بوده؛ بنابراین حتی ا
پرونده باز داشتند، پرونده آنها برخلاف تاج به 
کنون حمیسی نام  رأی نرسیده بود. اما چرا ا
تاج را در گفت وگویش حذف می کند و فقط به 
دو نامی اشاره کرده که فلاحتی برای توضیح 
، از آنها استفاده کرده است؟  داشتن پرونده باز
آیا حمیسی که زمانی حراست فدراسیون فوتبال 
بوده، در این گفت وگو نقش حراستی خود را 
گرفته و تلاش کرده از رئیس فعلی خود حراست 
کند که در صحبت های خود نامی از مهدی 
تاج نمی برد و به داشتن پرونده های او اشاره 
ک در ادامه نوشت: حمیسی  نمی کند؟ تابنا
در شرایطی وارد یک مجادله کلامی با فلاحتی 
شده که رئیس کمیته بدوی فدراسیون فوتبال 
موارد قانونی و شبهات بسیاری زیادی مرتبط با 
انتخابات مجمع ۲۵ آذرماه مطرح کرده است. 
چرا حراست پیشین فدراسیون فوتبال اشاره ای 
به این شبهات ندارد؟ او می گوید که »تاریخ، 
گر قهاری است« و چه خوب که همه اهالی  رسوا
که به رقم خوردن  فدراسیون فوتبال و آنها 
روندهای غیرقانونی کمک می کنند، به این 
جمله باور داشته باشند، اما او در ادامه خطاب 
به رئیس کمیته بدوی انتخابات فدراسیون 
فوتبال گفته است: »امروز مسئولیتی ندارید 
ح شبهات عجیب، نگاه ها  و می خواهید با طر
را به سمت خود معطوف کنید.« حالا سؤال 
اینجاست که حمیسی که حتی در گفت وگوی 

منتشر شده اش با عنوان مدیر سابق حراست 
کنون با کدام  فدراسیون فوتبال معرفی شده، ا
مسئولیت قانونی مقابل طرح شبهات قانونی 
کرده است؟ رئیس  گرفته و مصاحبه  جبهه 
کمیته بدوی انتخابات فدراسیون فوتبال از 
رقم خوردن یک روند غیر قانونی در مجمع 
گر  ۲۵ آذرماه پرده برداشته است؛ بنابراین ا
حمیسی به دلیل جایگاه سابق خود نسبت 
به فوتبال احساس مسئولیت می کند، چرا این 

شبهات را دنبال نمی کند؟ 
 صحبت موسوی 

سیدعباس موسوی درباره اظهارنظر علی 
فلاحتی رئیس پیشین کمیته بدوی انتخابات 
فدراسیون فوتبال به تسنیم گفت: اظهارات 
فلاحتی مشتمل بر سلسله ادعاهایی است که 
نیازمند ابراز دلیل و اثبات مدعاست اما نسبت 
به کلیات اظهارات ایشان چند نکته گفتنی 
گفته شده مهدی تاج یا  است. اول اینکه؛ 
برخی از کاندیداهای هیات رئیسه در انتخابات 
« هستند و اینگونه  گذشته دارای »پرونده باز
القا شده که به این دلیل شایسته حضور در 
انتخابات نبوده یا نیستند. رئیس کمیته تدوین 
و تطبیق مقررات فدراسیون فوتبال یادآور شد: 
گاهی  که بر پایه مستندات موجود آ تا آنجا 
دارم در مورد آقای تاج چنین حکم و تصمیم 
ح نیست.  و مانعی صادر نشده و اساسا مطر
بنابراین بدون مستند و مدرک نباید ادعایی 
گیران دانش حقوق در همان  ح کرد. فرا مطر

آغازین روزهای کسب دانش با این قاعده و 
سنگ بنای کنشگری حقوقی آشنا می شوند که 
حکم قاضی )و در گسترش منطقی دامنه آن هر 
سخن و ادعای قاضی و حقوقدان( باید مستدل 
و مستند به قانون باشد )اصل ۱66 قانون 
اساسی و  ماده 3 قانون آیین دادرسی مدنی 
و ماده ۲ قانون آیین دادرسی کیفری(. حال 
جای پرسش جدی است؛ پرونده باز یعنی چه 
و چطور مانع قانونی برای حضور در انتخابات 
کدام حکم و تصمیم قضائی  است؟ بر پایه 
ایشان از شرکت در انتخابات محروم یا ممنوع 
شدند؟! چگونه ممکن است شخصی برای 
نایب رئیسی کنفدراسیون فوتبال آسیا صاحب 
صلاحیت باشد و منع قانونی نداشته باشد، 
اما برای عضویت در هیات رئیسه فدراسیون 
فوتبال با مانع قانونی روبه رو باشد؟ موسوی 
درباره سومین موضوع مورد بحث در این زمینه 
عنوان کرد: در خصوص پرونده باز که متاسفانه 
دستاویزی برای تعرض به تعلقات مادی و 
معنوی دیگران شده پسندیده و منصفانه 
نیست که بی اطلاع از حقایق و با تشبث به 
« هویت، حرمت و  عبارت عامیانه »پرونده باز
اعتبار دیگران را مورد تاخت و تاز قرار دهیم. 
پیام آور  که  زندگی می کنیم  بنای مکتبی  بر 
گرامی اش با آوردن سوگند فریاد می زند: وا... 
لحرمه المومن اعظم عندا... من حرمه بیت 
المحرم؛ به وا... سوگند آبروی یک مومن از 
حرمت خانه خدا بالاتر است! وی ادامه داد: 
بر فرض نارسایی و ایراد در روند انتخابات 
گذشته و از جمله نادیده انگاری شرایط و 
ضوابط قانونی داوطلبان حضور در انتخابات 
باید گفت اولا انتخابات گذشته برگزار شده و 
موضوع مفروغ عنه است و گشایش فرآیندی 
که در گذشته باید برپاداشته می شد و نشد، 
چه توفیری در وضع کنونی دارد؟! ثانیا این 
امر یک ادعاست و بالطبع تحت لحوق البینه 
گر برهان و بینه مدعی  علی المدعی است. ا
همان باشد که به آن پرداخته شد؛ پرواضح 
است که تهی از اعتبار، ناشنیدنی و ناپذیرفتنی 
گر هم این ادعا درست بوده باشد،  است. ثالثا ا
گوینده و گزارشگر خود مسئول برگزاری و بررسی 
روند انتخابات بوده چرا آن موقع به ماموریت 
و رسالت قانونی اش عمل نکرده است؟! چرا 
اختیار  سکوت  بعدی  انتخابات  دمادم   تا 

کرده است؟! 
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بعد از صحبت های رئیس کمیته بدوی فدراسیون

کمیته تدوین مقررات و بازاریابی به دنبال دفاع از تاج! 

تیم ملی  ن  پیتا کا کین  ی  هر
انگلیس و مهاجم بایرن از موزه 
شخصی اش بازدید کرد. موزه 
رسمی باشگاه بایرن مونیخ برای 
 ستاره انگلیسی نمایشگاهی ویژه 
ترتیب بدهد و او در بازدید از موزه 
 شخصی اش بگوید آلمان را با تمام 

وجود خانه خودش می داند.   

 رضا رضایی در شرایطی با 
گذشت 15 هفته از لیگ یک 10 
گل به ثمر رسانده که بهترین 
گلزنان لیگ برتر تا اینجای 
فصل بیشتر از 5 گل نزده اند 
و مهاجم پیکانی ها بهترین 
گلزن فوتبال ایران تا اینجای 

فصل محسوب می شود. 

دیه گو پابلو سیمئونه به عنوان مربی 
ماه لالیگا ای اِی اسپورتس انتخاب 
لیگا به  شد. این جایزه توسط لا
همراه مایکروسافت به مربی ماه 
اهدا می شود. سیمئونه اولین 
جایزه مربی ماه را در فصل جاری به 
دست آورد و سال 2024 را به بهترین 

شکل ممکن به پایان رساند. 

ت
شــ

س نو
عک

        جایزه      موزه شخصی  گلزن 

گفتوگو

 حسین خطیبی پیشکسوت فوتبال تبریز 
کارشناس فوتبال در مورد وضعیت تیم  و 

پرطرفدار آذربایجان صحبت کرد. 
کتور در حالی صدرنشین لیگ برتر   ترا
که در بازی های خانگی امتیازات  است 

مهمی را از دست داده است!
کتور  ترا باشگاه  مالک  عنوان  به  زنوزی 
هر چه در چنته داشته برای حمایت از تیم 
گذاشته و از لحاظ بازیکن و مربی بهترین 
نفرات را به تبریز آورده است. اسکوچیچ که 
سال ها در فوتبال ایران مربیگری کرده و نتایج 
گرفته، همچنین تیم ملی را به جام  خوبی 
کتور  جهانی رسانده، به عنوان سرمربی ترا
انتخاب شده و هزینه های بسیار زیادی هم 
برای حمایت از تیم پرداخت می شود.  برنامه 
ریزی خوبی در این فصل شده و اسکوچیچ 
هم توانسته از مهره های خوبی که دارد به 
درستی بازی بگیرد که نتیجه آن صدرنشینی 
ج از  کتور همه بازی های خار شده است. ترا
خانه را با پیروزی به پایان رسانده اما جای 
سه  خانگی  بازی های  در  که  دارد  تعجب 
شکست داشتیم که آخرین آن برابر شمس 
آذر بود. بدون تردید کادرفنی پاسخگوی این 
موضوع باشد که چه دلایلی وجود دارد که در 
کتور  خانه نتایج خوبی به دست نمی آید. ترا
در بازی های خانگی که باخته فرصت های 
زیادی برای گلزنی از دست داده و حتی در 
جام حذفی هم با شکست خانگی حذف 
شد. شاید در بازی های خانگی حریفان را 
آمادگی  از لحاظ ذهنی  جدی نمی گیریم، 
کافی نداریم و شاید هم بازیکنان دچار غرور 
به  که  تیم هایی  بالاخره  می شوند.  کاذب 
تبریز می آیند، بازی دفاعی و استفاده از ضد 
حملات را در دستور کار قرار می دهند و باید 
روی  تیمش  تا  کند  کار  بیشتر  اسکوچیچ 

ضدحملات غافلگیر نشود.
کتور وجود دارد؟  احتمال قهرمانی ترا

کتور در این فصل  به نظرم با روندی که ترا
دارد و در صورتی که بعد از این در بازی های 
خانگی کمتر امتیاز از دست برود، با توجه 
به اینکه رقبای تیم در راه قهرمانی امتیاز 
از دست می دهند احتمال کسب قهرمانی 
کسب قهرمانی  زیاد است. مطمئناً  بسیار 
بسیار سخت است و برای رسیدن به آن باید 
کتور  در کسب نتایج خوب تداوم داشت. ترا
تیم با کیفیتی است و نباید دچار فراز و نشیب 
شود. در بازی های خانگی دقت در اولویت 
قرار بگیرد و حملاتی که تیم می کند اصولی و 
حساب شده باشد. با جدی گرفتن حریفان 
در بازی های خانگی کسب عنوان قهرمانی 
نزدیک تر می شود. ضمن اینکه تیم نباید 
دچار غرور کاذب شود و حریفی را دست کم 

بگیرد.

خطیبی: 
احتمال قهرمانی 

کتور  بسیار  ترا
زیاد است

 خبر خوش کمیسیون اجتماعی  
برای قهرمانان ورزشی

ایسنا: عضو کمیسیون اجتماعی مجلس 
از موافقت اعضای این کمیسیون با لایحه 
اصلاح تبصره الحاقی به قانون سرباز قهرمان 
مبنی بر معافیت یکی از فرزندان یا همسر 
خبر  سربازی  خدمت  از  ورزشی  قهرمانان 
داد. محمد سراج، عضو کمیسیون اجتماعی 
با  گفت وگو  در  اسلامی  شورای  مجلس 
معافیت  برای  مجلس  ح  طر درباره  ایسنا 
خانوادهٔ قهرمانان ورزشی عنوان کرد: دولت 
اصلاحیه ای در لایحه حمایت از قهرمانان 
به  لایحه  این  سپس  و  داد  انجام  ورزشی 
کمیسیون اجتماعی مجلس ارسال شد. وی 
کید شده است  ادامه داد: در این لایحه تا
مقام های اول، دوم و سوم قهرمانان آسیایی، 
المپیک، پارالمپیک و مسابقات جهانی از 
همچنین  شوند.  معاف  سربازی  خدمت 
مسابقات  خانم  قهرمان های  شد  مقرر 
آسیایی، المپیکی، پارالمپیک و جهانی در 
صورت کسب مدال، همسر یا فرزند آنان از 
همچنین  شوند.  معاف  سربازی  خدمت 
قهرمانان  استخدام  و  جذب  بحث  در 
ورزشی و یا خانواده آن ها طبق مصوبه امروز 
کمیسیون اجتماعی به همین ترتیب امتیاز 
استخدام علاوه بر خود فرد قهرمان، برای 
یکی از فرزندان یا همسر او برقرار خواهد بود و 
درصورت تصویب در صحن علنی مجلس این 
اقدام حمایتی از ورزشکاران قهرمان و ورزش 
ملی برقرار خواهد شد. نماینده مردم تهران 
در مجلس شورای اسلامی گفت: این لایحه 
در کمیسیون اجتماعی مجلس تصویب و به 
صحن ارسال شده است تا در نهایت در صحن 

مجلس درباره آن تصمیم گرفته شود.

منهایفوتبال

کوتـــــــــاه

عبدی: ۲۵ بهمن بغل گوش ماست
 حسین عبدی سرمربی تیم فوتبال جوانان ایران  به  
موضوع عدم حضور بازیکنان لیگ برتری در اردوهای تیم 
جوانان اشاره کرد و گفت: از دو جنبه می توان وضعیت تیم را 
بررسی کرد. مثبت از این لحاظ که هر بازیکنی را با خودمان 
به جام جهانی نوجوانان بردیم همراه با نفراتی که در دوره 
فعلی به تیم جوانان دعوت کردیم موفق به عقد قراردادهای 
لیگ برتری شدند که ۲7 بازیکن بودند. جنبه منفی هم این 
است که تقریباً بعد از رقابت های کافا تعدادی از این بازیکنان 
را نداشتیم. در حقیقت حدود هفت هشت ماه است که 
بعضی از این بازیکنان را در اختیار نداریم. این یک داستان 
کید  بزرگ است که ما درگیر آن هستیم. وی همچنین تأ
کرد: علاقه مند به بازی های بزرگ هستم. خیلی بازی های 
بزرگ را دوست دارم تا نقاط ضعف را بشناسیم. هیچ کدام 

از هافبک های دفاعی ما در بازی با المپیک چین نبودند. 
هیچ یک از فورواردهای مان را هم نداشتیم و مجبور شدیم 
از چند بازیکن در پست های دیگر استفاده کنیم. عبدی با 
کثر کشورهای دنیا، باشگاه ها به تیم های  یادآوری اینکه در ا
کید  ملی بازیکن می دهند، اما در ایران برعکس شده است تأ
کرد: حدود ۱۸، ۱9 هزار نفر را در نوجوانان را انتخاب کردیم 
که از بین آنها هفت تا هشت بازیکن تیم نداشتند. به طور 
مثال نیما اندرز اصلاً تیم نداشت که حالا در لگانس اسپانیا 
توپ می زند. ما با تمام وجود کارمان را ادامه می دهیم، اما 
باید تعامل باشد. وقتی بازیکن نیاید من مجبور می شوم 
نفرات جدید را دعوت کنم و در این صورت بازیکنانی که 
می خواهیم را نمی دهند و آنها را نخواهیم داشت پس 
درصد موفقیت هم فوق العاده کاسته می شود. عبدی در 

ادامه صحبت هایش صراحتاً از راهکار خود برای استفاده از 
بازیکنان باشگاهی پرده برداشت و گفت: آنها در اردوهای 
ملی حاضر شوند و برای بازی های باشگاهی به تیم های 
خودشان بروند. بازی های ملی خیلی اهمیت دارد. باید 
بگویم سوت شروع بازی های جام ملت ها زده شده است. 
۲۵ بهمن بغل گوش ماست.   سرمربی تیم فوتبال زیر ۲۰ سال 
کشورم خاطرنشان کرد: یکی از مهمترین دلایلی که تیم امید 
۵۰ سال به المپیک نرفته، همین موضوع است. باید بازیکن 
در اختیار تیم های ملی قرار بگیرد، وگرنه پس از عدم موفقیت 
همه من را مواخذه خواهند کرد که چرا موفق نشدید. جالب 
است بدانید بازیکنان را در همین اردوی چین نه تنها به ما 
ندادند بلکه از همان نفر در ترکیب خود برای یک دقیقه هم 

استفاده نکردند.  

 حسین رضازاده دارنده ۲ نشان طلای 
المپیک با تمجید از هنرنمایی جوانان ایران 
در پیکارهای وزنه بردای قهرمانی جهان در 
منامه گفت: ارمنی ها در پایان مسابقه نسبت 
به حرکت دوضرب علیرضا یوسفی اعتراض 

داشتند، اما نتوانستند کاری از پیش ببرند. 
 عملکرد تیم ملی 

گفت وگو با ایرنا در  حسین رضازاده در 
مسابقات  در  تیم ملی  عملکرد  خصوص 
جهانی منامه اظهار داشت: تیم ایران با 
ترکیبی از جوانان و باتجربه ها به بحرین 
اعزام شد که نتایج تیمی و انفرادی بسیار 
خوبی کسب کرد. ۱۰ مدال انفرادی و عنوان 
نایب قهرمانی جهان نشان از عملکرد خوب 
نمایندگان ایران در منامه دارد. در ترکیب 
داشت  حضور  ساله   ۱۸ جوان  تیم  این 
همچنین مسن ترین وزنه بردار ایران ۲6 
ساله بود. راهبرد فدراسیون و کادر فنی، 
جوانگرایی در تیم ملی است. جوانانی که 
افزایش رکورد امیدوارکننده ای در بحرین 

داشتند. 

 جوانگرایی 
دارنده مدال طلای المپیک ۲۰۰۴ آتن ادامه 
که تیم  گفتم  داد: من چند سال پیش هم 
ایران نیاز به جوان گرایی دارد و فدراسیون در 
چند سال گذشته در این زمینه خوب کار کرد. 
پشتوانه سازی برای تیم ملی یک دستورالعمل 
مهم به شمار می رود که نباید از آن غفلت کرد. 
جوانانی که در بحرین به میدان رفتند در آینده 
کشورمان افتخارات زیادی  می توانند برای 
در  دیگری  جوانان  همچنین  کنند.  کسب 
اردوی رده های سنی حضور دارند که می توانند 

جایگزین ستارگان وزنه برداری ایران شوند. 
 سکوی جهانی 

رکورددار اسبق دسته فوق سنگین جهان با 
اشاره به عملکرد علی داودی و علیرضا یوسفی 
در دسته فوق سنگین عنوان کرد: ما ۲ سکوی 
جهانی فوق سنگین جهان را در بحرین فتح 
کردیم. افزایش رکوردها بسیار عالی بود، اما 
بیشتری  تمرین  و  تلاش  به  نیاز  ما  جوانان 
دارند. علیرضا یوسفی در یک ضرب باید بیشتر 
تلاش کند. علی نیز توانایی قهرمانی جهان را 

دارد اما نیاز به افزایش رکورد دارد. دو نماینده 
کشورمان در ابتدا باید خود را از مصدومیت 
دور نگه دارند و در ادامه به دنبال افزایش رکورد 
باشند. رضازاده که چهار عنوان قهرمانی دسته 
فوق سنگین جهان را در کارنامه دارد، این را هم 
گفت: با تلاش این جوانان و پشتوانه هایی که 
در تیم ملی هستند، امیدوارم که روزی عنوان 
قوی ترین مرد جهان به ایران بازگردد و این 
عنوان همراه با رکوردشکنی باشد. ما وزنه برداران 
بسیار خوبی در این دسته داریم. البته وزنه بردار 
لایان( نیز عملکرد بسیار خوبی دارد و  ارمنی )لا
این به جذابیت های دسته فوق سنگین کمک 

خواهد کرد. 
 شاهکار 

سرمربی اسبق تیم ملی وزنه برداری در ارزیابی 
عملکرد یوسفی نیز گفت: علیرضا جوان بسیار 
خوبی است و انگیزه زیادی دارد و در منامه 
با کسب طلای حرکت دوضرب، شاهکار کرد. 
او با افزایش رکورد یک ضرب می تواند خود را 
به عنوان مدعی جدید این وزن معرفی کند. 
البته ارمنستانی ها اعتراضاتی نسبت به حرکت 

دوضرب او داشتند. یوسفی روی وزنه مکث 
زیادی ندارد و این موجب شد تا مسئولان 
که رد شد. البته او  کنند  ارمنستان اعتراض 
باید مکث خود را زمانی که وزنه را به روی سینه 
می آورد، طولانی کند تا بهانه ، دست داوران یا 
دیگر مدعیان ندهد. او تکنیک خوبی دارد و در 
پایان رقابت نیز این مهم به یوسفی یاداوری شد 

تا در آینده مکث بیشتری داشته باشد. 
 شرایط فدراسیون 

رئیس کمیته فنی فدراسیون وزنه برداری 
گفت: فدراسیون شرایط بسیار خوبی برای 
اردوها فراهم کرده و کادر فنی نیز نهایت تلاش را 
خواهد کرد. تیم خوبی ساخته شده و امیدواریم 
این تیم در آینده، وزنه برداری ایران را به ریل 
موفقیت بازگرداند. تیم ایران جوان است و 
کتور بسیار مهم و  جوانی در وزنه برداری یک فا
ارزنده به شمار می رود. با این جوانان می شود 
کارهای بزرگی انجام داد. بها دادن فدراسیون 
وزنه برداری  در  سرمایه گذاری  جوانان،  به 
آینده  سال های  در  آن  برون داد  که   است 

مشخص می شود. 

 درویش: پرسپولیس شایسته ترین تیم 
برای قهرمانی است

خ پوشان و در آئین  مدیرعامل پرسپولیس در جمع سر
معارفه کریم باقری گفت: در پایان این فصل شایسته تر 
از شما برای قهرمانی کسی نخواهد بود و باید برای آنچه 
لیاقت شما و حق هواداران است مبارزه کنیم. رضا درویش، 
روز دوشنبه در ورزشگاه شهید کاظمی حضور پیدا کرد و 
پیش از شروع تمرین، کریم باقری را به اعضای تیم معرفی 
کرد. وی اظهار داشت: قبل از هر چیز از آقای گاریدو و 
دستیارشان به خاطر تمام زحماتی که کشیدند و همکاری 
که با باشگاه داشتند، تشکر می کنم. آنها تلاش خود را 
کردند ولی فوتبال همین است و به هر حال شرایط طوری 
نشد که باشند. در نتیجه از آقای کریم باقری خواستیم 
فعلا این مسئولیت را بپذیرند. درویش افزود: از شما 
می خواهیم مثل همیشه برای پرسپولیس، هواداران 
و پیروز شدن تلاش کنید. عمیقا باور داریم فصل که به 
برای قهرمانی  از شما  انتها برسد هیچ کس شایسته تر 
نیست. پس باید برای آن چه لیاقتش را دارید و حق 
پرسپولیس و هواداران است در کنار هم مبارزه کنیم. خوان 
کارلوس گاریدو که در ابتدای فصل به عنوان سرمربی تیم 
پرسپولیس انتخاب شده بود، در پایان هفته سیزدهم به 
دلیل کسب نتایج ضعیف، با توافق دوجانبه از این باشگاه 

جدا شد. 

 طاهری: تمدید قرارداد موسیمانه؟ 
وقت هست بگذارید کارش را بکند!

بیژن طاهری مربی پیشین تیم فوتبال استقلال راجع 
به عملکرد موسیمانه در مدتی که روی نیمکت آبی ها 
نشسته است، تصریح کرد: هنوز برای نظر دادن درباره 
عملکرد موسیمانه زود است و نباید در این خصوص خیلی 
گفتم استقلال زیاد نوسان  که  کنیم. همان طور  عجله 
دارد و در حال حاضر اصلاً بازی روان و رو به جلویی انجام 
نمی دهد. در وهله اول باید این مسائل کارشناسی و دلایل 
آن مشخص شود. البته همین که استقلال از مسیر باخت 
ج شده و نمی بازد، خوب است اما تیم تحت هدایت  خار
موسیمانه برای تیم بهتر شدن خیلی کار دارد. وی در 
کنش به مطرح شدن موضوع تمدید قرارداد موسیمانه  وا
در روزهای گذشته تصریح کرد: به نظر من یکی از مسائلی 
ح کردن  که استقلال را با حاشیه روبه رو کرده است مطر
همین موضوع بود. متأسفانه تعدادی از پیشکسوتان 
عجولانه صحبت کرده و گفتند که قرارداد موسیمانه تمدید 
شود، در حالی که این کار الان اشتباه است. موسیمانه که 
فرار نمی کند، کجا برود بهتر از ایران؟ کجا بهتر و بیشتر از 
اینجا به او پول می دهند؟ بگذارید او کارش را بکند، وقت 
برای تمدید قرارداد زیاد است. این موضوع هم تمرکز او را 
به هم زد و هم تیم را وارد حاشیه کرد. من با مربیان خارجی 
کار کرده ام. این مربیان افراد زیادی در کنارشان هستند که 
ح  گر کوچک ترین اسمی در مصاحبه  و خبری از آنها مطر ا
شود، برای شان ترجمه می کنند و به گوش شان می رسانند، 
بنابراین باید در صحبت ها و نظرات مان بیشتر دقت کرده 

و تیم را ناخواسته با چالش روبه رو نکنیم. 

 جوادی: آماده واگذاری 
کاظمی و امام رضا به سرخابی ها هستیم

علی جوادی مدیر کل ورزش و جوانان تهران درباره نامه 
شورای شهر به شهرداری درباره دادن مجوز به باشگاه های 
خانگی گفت: سرانه فضای ورزشی در تهران کم است و 
گران است. با  زمین برای ساخت محیط ورزشی خیلی 
ج ها این شرایط  بررسی های انجام شده دیدیم برخی از بر
کن آن ها به  را دارند که با دادن مجوز به آن ها بتوانیم از اما
صورت باشگاه های خانگی استفاده کنیم. ممکن است 
در این زمینه شاهد رفتارهای سلیقه ای باشیم و یا ممکن 
کی در مجتمع وجود داشته باشد  است معارضان و یا شا
گر باشگاهی شرایط  که مانع از تحقق این برنامه باشد. ا
فعالیت دارد اما به دلایل سلیقه ای به آن مجوز فعالیت 
داده نمی شود ما حتما پیگیری خواهیم کرد. او با اشاره به 
وضعیت دو استادیوم شهید کاظمی و امام رضا هم گفت: 
مالکان این دو مجموعه سرخابی ها نیستند بلکه اداره کل 
ورزش و جوانان و دولت است. ما به خاطر اینکه این دو 
باشگاه حمایت دولت را در کنار خود داشته باشد این زمین 
را در اختیار آن ها گذاشتیم. از سال ها قبل سرخابی ها این 
دو مجموعه را در اختیار داشتند. ما در حال حاضر آمادگی 

گذاری این دو ورزشگاه را به سرخابی ها را داریم.  وا

 صلاح: خبر تازه ای از 
تمدید قراردادم ندارم 

محمد صلاح یکشنبه شب در جریان پیروزی شش بر سه 
لیورپول مقابل تاتنهام دو گل به ثمر رساند و دو پاس گل هم 
داد تا به اولین بازیکنی تبدیل شود که قبل از کریسمس در 
یک فصل لیگ برتر تعداد گل ها و پاس گل هایش را دورقمی 
می کند. مهاجم مصری با اشاره به درخشش خود در این 
بازی گفت: قبل از بازی به این موضوع فکر نمی کردم ولی 
که باعث خوشحالی و افتخارم  این رکورد چیزی است 
می شود. تلاش می کنم به سختی کار کنم و بتوانم برای تیم 
مفید باشم. این بازیکن در حال حاضر ۱۵ گل تا اینجای 
فصل به ثمر رسانده و این آمار بیشتر از هر بازیکن دیگری 
است. ارلینگ هالند از منچسترسیتی با ۱3 گل نزدیک ترین 
رقیب اوست. صلاح سه بار توانسته است آقای گل لیگ 
برتر شود. اولین بار در نخستین فصل حضور در لیورپول 
بود که کفش طلای لیگ برتر را کسب کرد و در ادامه در 
فصل های ۲۰۱9- ۲۰۱۸ و ۲۰۲۲- ۲۰۲۱ نیز به صورت مشترک 
این عنوان را به دست آورد. قرارداد او در پایان فصل جاری 
به پایان می رسد و به همین خاطر خبرنگاران از او پس از 
بازی پرسیدند آیا خبر تازه ای درباره تمدید قراردادش دارد 
یا خیر که بازیکن مصری پاسخ منفی داد. صلاح در پایان 
گفت: ما در خط حمله خیلی خوب بودیم، اما از نظر دفاعی 
باید پیشرفت کنیم. منظورم خط دفاع نیست بلکه همه 

بازیکنان باید به صورت تیمی بهتر دفاع کنند. 

رضازاده: ما ۲ سکوی جهانی فوق سنگین جهان را در بحرین فتح کردیم


